
Protokoll för kårstämma kl.16:00 den 22 augusti 2004 
 
Plats: Gustaf Vasa församlingssal, nb 
 
Närvaro: Daniel Vanderwert, Henrik Linden, Gustav Valin, Mirjam Fürth, Fredrik Jonsson, 
Kjell Lindberg, Åsa Jonsson, Anna Johansson, Elin Flink, Karl-Erik Berndtsson, Josephine 
Wincent, Mikael Johansson, Angelica Nordh, Kaj Jonsson, Peter Gustavsson, Ulla Britt 
Lindberg, Niki Ulfstedt, Johanna Augustesen, Elisabeth Bergstrand, Gabriella Persson, Rikard 
Björkman, Per Johansson, Eira Dagerhamn, Lars-Olof Sandberg, Thomas Jönsson, Henning 
Olsson, Johan Dagerhamn, Anneli Fridell, Björn Hagqvist, Niklas Hellberg, Niklas Hidmark, 
Dajna Sehlin, Martin Svendsen, Ellinor Nordenström, Hultis…….. 
Fr. p. 9b Larsa Bergsstrand, 
Ef. P. 13 ej Lars-Olof Sandberg, Angelica Nordh och Kaj Jonsson 
 
 
1.Kårstämman öppnades 
 
Kårordförande Martin Svendsen öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
 
2.Val av ordförande för mötet 
 
Till ordförande valdes Ellinor Nordenström 
 
3. Val av sekreterare för mötet 
 
Till sekreterare valdes Niklas Hidmark 
 
4. Justering av röstlängd 
 
Stämman beslöt att röstlängden skulle justeras vid behov 
 
5. Val av två justeringspersoner 
 
Mirjam Fürth och Rikard Björkman valdes till justeringspersoner 
 
6. Val av två rösträknare 
 
Mirjam Fürth och Rikard Björkman valdes till rösträknare 
 
7. Frågan om kårstämman är behörigen kallad 
 
Stämman medgav att den var behörigen kallad 
 
8. Fastställande av föredragningslista 
 
Eftersom ev. antagna propositioner/motioner (p.13) skulle kunna påverka verksamhetsplanen 
(p.12) beslöts att ta dessa punkter i omvänd ordning, d.v.s. att punkt 13 kommer före punkt 12. 



9. Föredragning av: 
 
 a. Verksamhetsberättelsen 
 
 Björn Hagqvist föredrog verksamhetsberättelsen och påpekade att från 
 miniorscoutgrenen hade endast Waingunga skickat in sin rapport. Från de två 
 seniorlagen hade Björn Hagqvist gjort en mindre sammanfattning eftersom inget 
 av de två lagen heller skickat in någon rapport. 
 I övrigt rättades några stavfel, det gjordes förtydliganden, aktiviteter som 
 egentligen skulle tillhöra nästa års verksamhetsberättelse ströks, några 
 bortglömda utbildningar hittade hem och man lade till att Skogsmännen hade 
 varit på Eldorado-lägret sommaren 2003. Ändringarna skrevs sedan under av 
 hela den avgående styrelsen – ett nytt praxis som revisorerna kräver. 
 
 b. Resultaträkning och balansräkning 
 
 Kassör Kjell Lindberg föredrog om resultat- och balansräkningen och påpekade 
 att juniorgrenens sommarläger -03 (Eldorado) ej redovisats. Andra      
  iögonfallande iakttagelser av resultaträkningen var att diskmaskinsfonden (3020) 
 ej ännu upplösts (skall verkställas till nästa år), att Pettersbergs elkostnader 
 skenat iväg p.g.a. att någon mixtrat med termostaten samt att alla 
 medlemsavgifter inte betalats, delvis p.g.a. data- och administrationskrångel. 
 Vidare berättade kassören att ”Observationskonto” 2999 i balansräkningen var 
 ett gammalt personligt lån (av honom själv) för någon form av oförutsedd utgift, 
 som dock var obefogad varmed kassören tagit tillbaka sina pengar utan vare sig 
 förlust eller vinst för vår scoutkår. 
 
 c. Revisionsberättelsen 
 
 Eftersom ingen av revisorerna var där läste mötesordförande Ellinor 
 Nordenström upp revisionsberättelsen, som inte innehöll några klagomål eller 
 påpekanden. 
 
10. a. Fastställande av resultat- och balansräkning 
 
 Stämman beslutade enhälligt att fastställa resultat- och balansräkning. 
 
 b. Beviljande av ansvarsfrihet åt kårstyrelsens 
 ledamöter för det gångna verksamhetsåret. 
 
 Stämman beslutade enhälligt att bevilja kårstyrelsen ansvarsfrihet  
 
11. Beslut i anledning av kårens eventuella vinst eller förlust enligt 
den fastställda balansräkningen 
 
Det i verksamhetsberättelsen framlagda förslaget om resultatdisposition påpekades av en 
styrelseledamot att det ej var något styrelsen beslutat om, utan endast ett förslag av kassören 
själv. Efter ett kort avbrott av stämman, då styrelsen samanträdde framlades förslaget att 



ingenting skulle avsättas till Petters 2000 (kassören föreslog enligt praxis 14.116 kr) vilket 
skulle innebära att 17.998.94 kr går in i kontot ”Balanserat resultat” (istället för kassörens 
3.882,94 kr). 
I omröstning fick styrelsens förslag 16 röster och det ursprungliga (kassörens) förslag 14. 
 
Resultatdispositionen blir därför enligt följande: 
 
Upplösning av Petters2000 (diskmaskin): 29.600 kr 
Avsättning till Klädfonden (inbetalda halsdukar): -1750 kr 
Avsättning till Jubileumsfonden (enligt praxis): -10.00 kr 
 
Återstår att balansera 17 998,94 kr  
 
12 (f.d.13) Behandling av motioner och propositioner till 
kårstämman 
 
Till stämman hade en motion och två propositioner inkommit. Eftersom motionen och en av 
propositionerna handlade om Petters 2000 beslöt stämman att diskutera dessa gemensamt. 
Efter föredrag, frågor och diskussion beslutade stämman att anta propositionen med följande 
tillägg under punkt 2: 
 

• Att pengarna endast får användas till investering och utveckling av Pettersberg 
 

• Att medlen värdesäkras 
 

Den andra propositionen handlade om nya kårstadgar. Efter lång diskussion beslöts att 
auktionera frågan till den 3 oktober (samtidigt som det allmänna assistent- och ledarmötet). 
Styrelsen får då till uppgift att bättre klargöra skillnaderna mellan de gamla, de nya och 
förbundets mönsterstadgar. 
 
13 (f.d. 12)  Fastställande av verksamhetsplan för det närmaste 
verksamhetsåret 
 
Vissa mindre ändringar gjordes, t.ex. angående avdelningarnas mötesdagar. 
 
Det påpekades att till nästa år bör man under ”Aktiviteter: verksamhetsår” skriva något om 
utbildning/kurser samt kårtidningen Vasen/gvb.nu. Peter Gustavsson lovade att så skulle ske. 
 
Åsa Jonsson ville, för att underlätta avdelningsledarnas roll i kårstyrelsen ha med följande 
tillägg: 
 

• Avdelningsledare i kårstyrelsen har rätt att skicka en ledare eller assistent, vilken är 
skriven på samma avdelning, i sitt ställe och överlåter därmed sin rösträtt, men inte sitt 
ansvar till honom/henne. 

 
Verksamhetsplanen, jämte tillägg och rättningar antogs enhälligt av stämman. 
 
 
 



14.Fastställande av medlemsavgift och budget för det närmaste 
verksamhetsåret 
 
Rikard Björkman föreslog att 50kr-avgiften för nya medlemmar skulle tagas bort. Förslaget 
avslogs. 
 
Budgeten jämte medlemsavgiften fastslogs av stämman. 
 
15. Behandlingen av ärenden till distriktsstämman  
 
Inga ärenden hade inkommit. Stämman beslöt åt kårstyrelsen att bereda ev. senare inkomna 
ärenden. 
 
16.  Val av kårordförande och vice kårordförande 
 
Stämman omvalde enhälligt Martin Svendsen till kårordföranden och Larsa Bergstrand till 
vice kårordförande. Gabriella Persson valdes, även hon enhälligt till ny vice kårordförande. 
 
17. Val av övriga ledamöter i kårstyrelsen 
 
Stämman valde enhälligt Kjell Lindberg till kassör, Karl-Erik Berndtsson till vice kassör samt 
Björn Hagqvist till sekreterare. Vidare lämnades till styrelsen att för vart och ett av de tre 
seniorscoutlagen utse en representant. 
 
18. Val av ansvariga avdelningsledare, tillika ledamöter i 
kårstyrelsen. 
 
 Stämman beslöt följande: 
 
Al. Stingarna:  Vassilis ” Vasse” Vassiliadis 
Tf. Al. Mowgli: Anneli ”Tiger ” Fridell 
Al. Waingunga: Per Johansson 
Tf. Al. Snabbfötterna: Anna Johansson 
Al. Gnagarna: Åsa Jonsson 
Al. Rovfåglarna: Peter Gustavsson 
Al. Skogsmännen: Johan Dagerhamn 
Al. Skandal: Rickard: ”Trötter” Johansson 
Al. Utbrytarna: Mikael Wetterkrantz 
Al. ”det nya laget”: Daniel Torén 
 
19. Val av revisorer och revisorssuppleanter 
 
Stämman beslutade att välja Rolf Rudholm och Rolf Carlqvist till revisorer. Ellinor 
Nordenström valdes till revisorssuppleant. 
 
 
 



20. Val av scoutkårens delegater till distriktsstämman samt 
suppleanter 
 
Valet överlåtes till kårstyrelsen. 
 
21. Val av valberedning 
 
Stämman valde Josefin Wincent som sammankallande samt Anna Johansson och Niklas 
Hidmark som övriga ledamöter. 
 
22. Övrig information 
 
Det har kommit klagomål på att kårens ledare och assistenter inte får tillräckligt med 
information. Det påpekades att man inte kan få allt serverat utan även måste leta lite själv, t.ex. 
på kårens hemsida gvb.nu 
 
Utbildningsansvarig tycker medlemmarna går för lite kurser och propagerade för att fler ska 
gå distriktet och förbundets kurser. Limpan framhöll att på gvb.nu står allt om hur man söker 
kursbidrag från kåren. 
 
Mirre påminde kåren om att det behövs många kontrollanter till Scouternas natt den 25-26 
september 
 
23. Kårstämman avslutas 
 
Efter 6 tim och 20 min (paus inkl.) avslutades kårsstämman 22.20 
 
 
 
__________________________  ______________________________ 
Justeras Mirjam Fürth   Justeras Rickard Björkman 
 
 
 
__________________________  _______________________________ 
Ordförande Ellinor Nordenström  Sekreterare Niklas Hidmark 
 
 
 
 
 
 
 
 
Stockholm 25 augusti 2004  Vid pennan Niklas Hidmark 


